

不同教育体制学位持有者的申请条件

Requirements for Applicants from Different Education Systems

由于各国高等教育体制不同，来自不同教育体制的申请者请参考下列条件：

As some countries' higher education system is quite different from the Chinese one, applicants from different education system please see the below requirement for reference:

1. 巴基斯坦申请者需满足下列条件：

1. Applicant from Pakistan should satisfy the following conditions:

1.1 硕士研究生项目申请者需完成 16 年教育，并提供：

1.1 Master program's applicant should have finished 16 years of education and provide us:

a) 学士学位证（4 年制）；或者

a) 4 years' Bachelor's degree; or

b) 学士学位证（2 年制）+ 硕士学位证（2 年制）

b) 2 years' Bachelor's degree + 2 years' Master's degree

1.2 博士研究生项目申请者需完成 18 年教育，并提供：

1.2 PhD program's applicant should have finished 18 years of education and provide us:

a) 学士学位证（4 年制）+ 理学硕士学位/哲学硕士学位；或者

a) 4 years' Bachelor's degree + Master of Science/Master of Philosophy; or

b) 学士学位证（2 年制）+ 硕士学位证（2 年制）+ 理学硕士学位/哲学

硕士学位

b) 2 years' Bachelor's degree + 2 years' Master's degree + Master of Science/Master of Philosophy.

2. 法国教育体系申请者请注意,持 MAITRISE 文凭不可申请博士项目。

2. Applicant from France please be note that one with the Maistrise Degree is not qualified for a doctoral degree program.

3. 印度尼西亚及马来西亚高校授予的 Sarjana 学位等同于学士学位。

3. For Malaysian or Indonesian applicant, the Sarjana equals to a Bachelor's degree.